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Referat skolebestyrelsesmøde d. 14. september 2021 

Dato: Tirsdag d. 14. september kl. 17.00-19.00  

Sted: Personalerummet SPS 

Tilstede: Nicolai, Rune, Birgit, Mads, Stine, Ida, Nina, Heidi, Alphonsus, Stine, Henrik og Lars 

1.  Valg af mødedirigent (2 min. – 17.00-17.02) 

Alphonsus er valgt 

 

2. Ændringer til referatet fra sidste møde? (3 min. – 17.02 – 17.05) 

Intet at bemærke 

 

3. Elevernes trivselsundersøgelse (Hafnia) (45 min. – 17.05 - 17.50) Oplæg fra Birgit pædagog på Hafnia.  

Derefter fælles drøftelse og mulighed for spørgsmål. 

Det har været en tryg periode under Corona, for eleverne. 

Det er på 5 tværs af 5 klasser at resultaterne for trivselsundersøgelsen er analyseret. Der er en høj 

svarprocent. Den sociale trivsel ser fornuftig ud, på trods af at det er sårbare elever. 

Den faglige trivsel ligger også ret godt. Støtte og inspiration er mindre godt – dvs. at eleverne har svært ved 

at finde motivation ved skolearbejdet. Det er primært 6/7 – 8 og for 9 ser det bedre ud. 

Ro og orden ser også godt ud. Det blev drøftet om corona-periodens generelle reducering af skemaer har 

medvirket til det overvejende positive resultat. Det er oplagt at undersøge bevægelser ift. tidligere år. 

Vi følger selvfølgelig også trivslen løbende og ikke kun ifb. Med den årlige trivselsundersøgelse. 

 

3 ½ Punkter fra forældremøde 

Ida: Der er to problemstillinger vedr. plads i gården. Plads generelt (evt. inddragelse af P-pladser) og 

morgen/afleveringen. Man ønskede begge med til SKB. Der er pres på specielt ved aflevering om morgenen. 

Der var forslag om at man midlertidigt kunne inddrage p-pladserne, samt at begrænse indkørslen til 

gården/skolens område/p-pladserne. 

Nicolai beretter om ”sikker rute” fra Strandboulevarden bag om skuret ind til selve gården – måske den 

skulle anmærkes tydeligere?! Fakta: Taxaerne skal ind med eleverne.  
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Skolen vokser i antal individer, samtidigt med at der bygges på matriklen. Det blev drøftet hvad vi som SKB 

har af mandat?!  

Det er oplagt at forældre ikke vender eller parkerer i gården ved aflevering. Man kan også appellere til at 

personale ikke parkerer mellem 7.45 og 8.10. 

Nudging af ruter og veje i gården, samt nudging af korrekt adfærd fra forældre og personalets side – er 

indsatser som er gjort før – gentagelser er godt. 

Vi sætter sikker trafik på som selvstændigt punkt til næste SKB-møde. 

Øvrige punkter: 

- Toiletter i gården blev også nævnt som problematik. 

- Badning er pige/drenge opdelt, hvorfor bades der ikke? 

- Invitation til kontaktforældre vedr. mødet d. 27.10. 

 

4. Godkendelse af årsplan (10 min. 17.50-18.00) 

Der er tilføjet et tema vedr. læringsprincipper. Der er ønske om at få drøftet: ”Hvad lærte vi af corona-

perioden?” Status på udskolingsmiljøet næste møde – evaluering fastholdes til april. 

 

Pause: 18.00-18.10 

 

5. Genbesøg af princip for brug af vikar – med fokus på udskolingen (18.10-18.30) 

Det er lærernes vurdering hvornår en klasse kan magte hjemsendelse i ydertimer. Men ellers ok. 

 

6. Orientering fra (O) (25 min – 18.30-18.55) 

a. Skoleleder: Corona, byggeri 

Der har været møde med områdechefen ift. hvordan vi skal håndtere fremtidigt hærværk. mv. Der kommer 

fra forvaltningen en beskrivelse af hvordan vi skal gøre på SPS, herunder hvem vi skal kontakte. 

Et udvalg i SKB vil lave mini-oplæg til et politisk arrangement på SPS. Det vendes i SKB-kredsen og kan 

sendes til partisekretærer. Det skal medtænkes hvordan der kommer tilhørende/deltagende forældre – ellers 

er det ikke attraktivt for politikerne. Udvalget er bestående af: Forældrerep. Ida og Stine. 
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Byggeri: De burde ha været færdige med hallen, men nu bliver det slut september. Der kommer til at være 

tung trafik i en kort periode, da der skal laves asfalt. 

 

Personale: Der er desværre stigende sygefravær for starten på et skoleår. Nina: Det er dejligt at være tilbage 

med ”almindelig” skole. Vi kan også mærke at der bl.a. er et trivselsmæssigt efterslæb. Rune: Vi er på 

Familiekurserne meget glade for at være tilbage – vi har lavet en ny informationsfolder for familiekurserne, 

som nu sendes til alle folkeskoler i København. 

Eleverne: 0. klasserne er kommet godt i gang. Der er gang i elevrådet og der drøftes bl.a. udskolingsmiljø og 

toiletter. 

Fra udvalgene, hvis der er nyt (byggeri, ansættelse, trafik): Nicolai: Skole og Forældres lokalmøde i 

København i slutningen af september, er åbent for at vi kan sende 2 personer. Der er landsmøde senere på 

året. Nicolai og Lars skal mødes med borgmesteren i oktober og vil tale med ham om bl.a. udemiljøet efter 

skoletid. 

 

7.   Eventuelt (5 min. – 18.55-19.00) 

Intet 


